
SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 
ZA MIESIĄC MARZEC 2021 R.

Komisja obradowała w miesiącu marcu jednokrotnie w dniu 17/03/2021.

Pierwszym tematem spotkania był petycja Pani Teresy Garland, która wpłynęła do Urzędu

Miasta  i  Gminy  w  Kątach  Wrocławskich  w  dniu  22/02/2021  ws  wyrażenia  opinii  

o  przeprowadzeniu  bezpośredniego  Referendum Ludowego  w  celu  dokonania  przez  obywateli

polskich akceptacji jako Aktów Woli Narodu: Nowego Kodeksu Wyborczego oraz Nowego Ustroju

Prezydencko – Ludowego dla Polski. Po szczegółowej analizie dokumentu wraz z załącznikami

Komisja  zajęła  stanowisko,  że  przeprowadzenie  Referendum Ludowego  jest  zbędne,  a  z  treści

przygotowanych rozwiązań stanowiących załączniki  do petycji  wynika,  że są one daleko idące,

rewolucyjne  i  trudno  jednoznacznie  ocenić  ich  potencjalną  skuteczność.  Komisja  uznała,  że

proponowane rozwiązania legislacyjne jako całkoształt budzą wiele wątpliwości, a Rada Miejska

nie ma kompetaencji do ich oceny i zajęcia stanowiska w sprawie referendum. Takie stanowisko

Komisji  zostało  przyjęte  jednogłośnie  (6  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujących  się)  i  zostanie

zaproponowane Radzie Miejskiej.

Drugim  dokumentem,  który  rozpatrzyła  Komisja  była  petycja  dotycząca  zapewnienia

bezpiecznego przejazdu między ulicami Chłopską i Drogą Wojewódzką nr 370 z wykorzystaniem

odcinka ulicy Granitowej w Smolcu oraz Konwaliowej w Mokronosie Górnym, która wpłynęła do

tutejszego  Urzędu  w dniu  03/03/2021.  Wnoszący petycję  zwrócili  się  z  prośbą  o  podniesienie

poziomu bezpieczeństwa na wyżej wymienionych ulicach poprzez podjęcie następujących działań:

– umożliwienie pełnej przejezdności między ulicą  Granitową w Smolcu, a ulicą Konwaliową,

umożliwiając dojazd do skrzyżowań z ulicami Chłopską oraz DW370 z wykorzystaniem

przejazdu kolejowego „Mokronos Górny”,

– wybudowanie chodnika na ulicy Konwaliowej w Mokronosie Górnym,

– ograniczenia  ruchu  pojazdów  wprowadzając  strefę  zamieszkania  na  danych  odcinkach

drogi, co umożliwi między innymi pierwszeństwo pieszych przed pojazdami w obrębie całej

drogi, ograniczy prędkość maksymalną pojazdów do 20 km/h oraz wymusi postój pojazdów

tylko w wyznaczonych miejscach ,

– Wyznaczenie  ogólnodostępnych  miejsc  postojowych na  przeciwległych  pasach  ruchu na

ulicy Granitowej.

Komisja  szczegółowo zapoznała  się  z  petycją  mieszkańców oraz  jej  uzasadnieniem.  Następnie



wysłuchała zaproszonego na posiedzenie Pana Piotra Sobko – Przewodniczącego Komisji Dróg,

Bezpieczeństwa oraz Porządku Publicznego i  sołtysa Smolca.  Komisja SWiP uznała,  że petycja

dotyczy działań typowo inwestycyjnych i  zdecydowała o przekazaniu jej do organu wykonawczego

jakim jest  Burmistrza  MiG Kąty Wrocławskie.  Jednocześnie  Komisja  zwróciła  się  z  prośbą  do

właściwej Komisj Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o szczegółowe zajęcie się sprawą

poruszoną w petycji mieszkańców. Takie stanowisko Komisji zostało przyjęte jednogłośnie (7 za, 0

wstrzymujących, 0 przeciw) i zostanie zaproponowane Radzie Miejskiej. 

Następnie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajęli się petycją, która wpłynęła do Urzędu

w dniu 09/03/2021 dotyczącą podjęcia działań zmierzających do poprawienia stanu bezpieczeństwa

ruchu  drogowego oraz  ruchu  pieszego  w ciągu  komunikacyjnym ulicy Wiśniowej   w Smolcu.

Mieszkańcy w swoim piśmie wnoszą o niezwłoczne podjęcie prac związanych z zapewnieniem

bezpieczeństwa użytkowania tej części ulicy Wiśniowej, która nie jest wydzielona jako ciąg pieszo

– rowerowy. Wnoszący petycję dokładnie opisali w niej sytuacje, które mają miejsce na ulicy oraz

zaproponowali  szereg  rozwiązań  mających  na  celu  poprawę  poziomu  bezpieczeństwa  zarówno

pieszych,  jak  i  przemieszczających  się  tam  pojazdów.   Członkowie  Komisji  zapoznali  się

szczegółowo z opisaną sytuacją i treścią pisma, a następnie wysłuchali Przewodniczącego Komisji

Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego obecnego na posiedzeniu, który jeszcze dokładniej

przybliżył  złożoność  problemu.  Komisja  SWiP  uznała,  analogicznie  jak  podczas  wcześniej

rozpatrywanego pisma, że petycja dotyczy działań  inwestycyjnych i  zdecydowała o przekazaniu

jej do organu wykonawczego jakim jest Burmistrza MiG Kąty Wrocławskie. Jednocześnie Komisja

zwróciła  się  z  prośbą  do  właściwej  Komisj  Dróg,  Bezpieczeństwa  i  Porządku  Publicznego  o

szczegółowe  zajęcie  się  sprawą  poruszoną  w  petycji  mieszkańców.  Takie  stanowisko  Komisji

zostało przyjęte jednogłośnie (7 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw) i zostanie zaproponowane Radzie

Miejskiej. 

Ostatnim tematem jakim zajęła się Komisja była skarga na Burmistrza Miasta i Gminy Kąty

Wrocławskie  złożona  przez  Pana  Macieja  K.,  która  wpłynęła  do  tutejszego  Urzędu  w  dniu

18/02/2021, a uzupełniona została w dniu 03/03/2021. Dotyczy ona naruszenia przez Burmistrza

zasad praworządności poprzez podejmowanie działań niezgodnych z prerogatywami zajmowanego

urzędu oraz  szkodliwych społecznie.  Dodatkowo wnoszący skargę  zawarł  w piśmie  wniosek o

przywrócenie na stanowisko administratora strony facebook „Gokis filia Smolec” Pani Agnieszki B.

Komisja  wstępnie  zapoznała  się  z  treścią  pisma  i  przeprowadziła  dyskusję  na  jego  temat.  Ze

względu  na  złożoność  całej  sprawy  oraz  konieczność  przeprowadzenia  szczegółowego

postępowania wyjaśniającego mającego na celu ustalenie stanu faktycznego Komisja postanowiła o



zawiadomieniu  wnoszącego  skargę  o  wydłużeniu  terminu  jej  rozpatrzenia  do  dnia  30/04/2021.

Komisja zwróciła się z prośbą o przygotowaniu następujących dokumentów dotyczących sprawy: 

– opinia radcy prawnego dotycząca kwestii poruszonych w skardze,

– stanowisko Burmistrza MiG Kąty Wrocławskie,

– stanowisko Dyrektora / Zastępcy Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Kątach

Wrocławskich.

Dodatkowo Komisja Skarg Wniosków i Petycji postanowiła wyznaczyć na dzień 14 kwietnia 2021

roku na godzinę 9:00 w budynku GOKIS (przy ul. Zwycięstwa 23 w Kątach Wrocławskich) kolejne

posiedzenie,  podczas  którego  Komisja  zapozna  się  z  ww.  dokumentami  oraz  umożliwi

przedstawienie dodatkowego,  ustnego stanowiska przez ww. podmioty.  Na posiedzenie  Komisji

zaproszeni  zostaną  również:  Skarżący,  Dyrektor/Zastępca  Dyrektora  GOKIS,  Pani  Agnieszka

Bujoczek, kierownik biblioteki w Kątach Wrocławskich, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury

i  Sportu,  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w  Kątach  Wrocławskich,  Sołtysi  Smolca:  Pan  Piotr

Sobko, Pan Krzysztof Bujak oraz pan Edward Wiśniewski, a także Pani Olga Baszczak. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

   Tomasz Giniewski


